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Z A P I S N I K 
sa 7. sjednice Gradskog vijeća Grada Delnica, održane 17. srpnja 2014. godine 

u Velikoj vijećnici s početkom u 16,00 sati. 
 

Prisutni: Nada Glad, Željko Pjevac, Danijel Kezele, Boris Lozer, Marijan Pleše, Josip 
Gašparac, Mladen Mauhar, Lidija Žagar, Davorin Klobučar, Alen Janjušević, Jelena Pavić 
Mamula, Dražen Magdić, Ivan Topić, Maja Kezele 

Izostanak je ispričao vijećnik Goran Pernjak. 
     
     Predsjednica Gradskog vijeća Nada Glad pozdravlja prisutne dodajući “da današnjoj 
sjednici prisustvuje 14 vijećnika, te postoji kvorum za pravovaljano odlučivanje”. 
 

Osim vijećnika sjednici prisustvuju: gradonačelnik Ivica Knežević, zamjenica 
gradonačelnika Katarina Mihelčić i zaposlenici Jedinstvenog upravnog odjela (Tomislav Mrle, 
Gordana Piskač, Klaudija Kumpar), direktor KTD-a Nikola Muvrin, predstavnice Savjeta mladih 
Jelena Holenko i Jana Štimac, te predstavnici sredstava javnih informiranja Radija Gorski kotar, 
Radio Rijeke i Novog lista.   
 

Nada Glad navodi da je s materijalima za sjednicu dostavljen i zapisnik s prošle sjednice 
Gradskog vijeća, te zabilješka sa svečane sjednice uz Dan Grada. 
  Na zapisnik s prošle sjednice primjedbu su dali vijećnici Alen Janjušević i Mladen 
Mauhar. Vijećnici navode kako “misle da zapisnik nije pisala gospođa Kumpar, da u njemu  ima 
jezičnih i gramatičkih pogrešaka odnosno nekih neizgovorenih navoda. Tako je vijećnik Mauhar 
zatražio je da se ispravi njegova rasprava pod 5. točkom dnevnog reda zatraživši da se navede da 
su u 2011.godini, u ljetnom periodu održane tri sjednice Gradskog vijeća na temu gradnje Dječjeg 
vrtića. Također je zatražio da se u točki 8., kod rasprave o Savjetu mladih, ispravi njegov iskaz. 
Zapisnički je konstatirano kako je on rekao da se „… u Delnicama disko završio…“, a ispravno je 
da se „… u Delnicama disko zatvorio“.  

Ove su prijedloge vijećnici jednoglasno prihvatili, te predsjednica daje zapisnik (s 
prihvaćenim primjedbama) na glasanje. Nakon glasanja konstatira da je zapisnik sa 6. sjednice 
Gradskog vijeća jednoglasno prihvaćen. 

Predsjednica navodi da zapisnik sa svečane sjednice sadrži onoliko detalja koliko je 
potrebno da se napravi samo zabilješka da je, u povodu Dana Grada, održana svečana sjednica 
Gradskog vijeća, koji je bio njezin sadržaj i tijek i tu ne bismo trebali praviti problema, osim što 
treba ispraviti ime saborskog zastupnika Mirkovića za kojeg je napisano da je Milković. Kao 
takav se zapisnik može usvojiti bez glasovanja. 

Za današnji dnevni red nema dopunskih prijedloga o nadopuni, predsjednica je potom 
objasnila da je prilikom pisanja dnevnog reda izostala brojka 2, a pod tom točkom dnevnog reda 
trebala se raspravljati tema Upravnog vijeća Dječjeg vrtića. No, s obzirom da predlagatelj nije  
dostavio materijale jer zbog godišnjih odmora nije održana sjednica Upravnog vijeća, došlo je do 
pogreške u numeriranju, tako da umjesto 11 točaka, današnja sjednica ima 10 točaka dnevnog 
reda, a njihov redoslijed glasi ovako: 
 
1.    Vijećnička pitanja 
2.    Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba za razdoblje od 1. 1. do 31. 12. 2013. godine 
3.    Odluka o načinu financiranja javnih potreba 
4.    Odluka o socijalnoj skrbi 
5.    Odluka o drugim izmjenama Odluke o Savjetu mladih 
6.    Odluka o četvrtim izmjenama Odluke o komunalnom doprinosu 
7.    Odluka o osnivanju Poduzetničke zone I/ 1-8 „Kendar“ 
8.    Odluka o ukidanju javnog dobra 
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9.    Odluka o opozivu te predlaganju novog člana Nadzornog odbora Goranskog sportskog centra 
10. Zaključak o privremenoj odgodi Odluke o organizaciji, načinu naplate i kontrole parkiranja 

na javnim  parkiralištima Grada Delnica 
 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen, te se prešlo na rješavanje. 
 

Točka 1. 
Vijećnička pitanja 

Slijedom prijave predsjednica poziva vijećnike da upute svoja vijećnička pitanja. 
 
1. Dražen Magdić: u Delnicama, na adresi Lujzinska 41, gdje je gradsko zemljište i 

prolaz  između objekta i ograde poduzeća Tamicom te stambene zgrade u Lujzinskoj 39 (crvena 
zgrada), raste pet smreka koje ugrožavaju sigurnost zbog visine i razgranatosti, te su već do sada 
izazvale niz problema i velike štete (prekid telefonskih linija, oštećenje krova montažnog 
skladišta, padanje češera na parkirane automobile), a postoji i opravdana bojazan da zbog 
vjetrova, snijega i leda puknu i oštete zgradu ili ugroze ljudske živote. U veljači su se vlasnici 
objekta obratili Uredu gradonačelnika, dobili odgovor da je problem ozbiljno shvaćen te predan 
nadležnim službama, no do današnjeg dana nitko ništa nije poduzeo niti ih obavijestio o 
rješavanju istog. Stoga pitaju gradonačelnika kada će riješiti taj problem?      

Gradonačelnik navodi da je zatečen pitanjem, da nije znao da je došao takav upit 
proljetos. Ova problematika spada u komunalni red i prioritetno će sa suradnicima vidjeti o čemu 
se radi i najhitnije prići rješavanju problema.  

 
2. Mladen Mauhar obratio se gradonačelniku s već ranije postavljenim pitanjem 

konstatirajući kako je “danas 17. 7. a do danas nije pokošeno delničko, brodsko kao i sva ostala 
polja na području Grada. Nije pokošen Crni Lug, Gašparci, Turki, Ložac, Grbajel itd i izgleda kao 
da je vrijeme stalo, kao da ovdje više nitko ne živi. I ne samo to: i lokalne ceste su zarasle tako da 
je čovjeka upravo sram reći gdje to živimo” Mauhar  je još dodao podsjećajući gradonačelnika 
kako je lani rekao da nije znao što sve treba napraviti, no sada smo došli do polovine ljeta, trava 
je prezrela i to je već davno trebalo biti napravljeno. Zašto stojimo i zašto to nismo napravili?  

Gradonačelnik – se složio s Mauharovim navodom istaknuvši kako mu je zapravo zbog 
toga neugodno. Neoprostivo je da se to dešava sada kada je doista trava preko metar visoka, ali 
tome je prethodilo puno toga: primjerice poljoprivredni je redar na 253 lokacije utvrdio,  
evidentirao činjenično stanje broja parcela i njihovih vlasnika ili suvlasnika kojima su odaslane 
obavijesti i opomene s rokom postupanja u roku od 15 dana nakon čega će Grad postupiti i 
izvršiti obvezu čišćenja terena na njihov trošak. To je bilo 26. 6., rok je istekao. Danas sam, ne 
znajući za vaše pitanje, razgovarao s gospodinom Deranjom i neprijeporno smo dogovorili da će 
se on hitno uključiti u akciju pojačanog čišćenja odnosno košnje svih tih terena, također je 
zadatak dobilo Komunalno trgovačko društvo Risnjak, koje također prema utvrđenoj planskoj 
dinamici ima zadatak sa raspoloživim kapacitetima, uvažavajući količine i sve poteškoće, u 
najkraćem roku popraviti odnosno pretvoriti u  prihvatljivo stanje, ono da se ne moramo toliko 
sramiti. Ovo nije isprika niti skidanje odgovornosti. Ove ćemo se godine javiti na raspisani 
natječaj Centra za brdsko planinsku poljoprivredu PGŽ u kojem financiraju nabavku kvalitetnih, 
adekvatnih strojeva koji mogu u kratkom roku napraviti ono što se danas radi ne satima nego 
danima i to ćemo sigurno realizirati uz vlastito učešće. Jer – neosporno je kako puno toga ovisi i o 
našoj tehnološkoj opremljenosti. Ove godine učinit ćemo sve da stanje popravimo, a druge godine 
ćemo površine minimalno kositi barem dva puta! 

Zadovoljan odgovorom vijećnik Mauhar je utvrdio kako bi to bila velika promjena u 
okolišu inzistirajući da se pronađe i osoba (-e) koja bi kosila za starije stanovništvo koje je uslugu 
voljno platiti.  
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Gradonačelnik se složio s vijećnikom reksvši da je poziv takvima odaslan radijskim 
putem te se nekoliko zainteresiranih sugrađana već javilo izrazivši spremnost za takvom uslugom, 
rekao je gradonačelnik Knežević dodajući kako će se koristiti svi oblici međusobnih dogovora. Za 
one koji ne mogu sami kositi a ne mogu niti platiti stroj će im se dati na korištenje na način da 
protuvrijednost činidbe bude besplatna košnja polja za korištenje tog stroja, a onaj koji će to raditi 
bit će plaćen iz sredstava za prodano sijeno. 

Mauhar navodi da je takav način već korišten putem obrta g. Deranje koji je balirao 
sijeno i bale uzeo za protuuslugu. Besumnje je s takvom praksom trebalo nastaviti jer se sada  
problem opet vratio na početak od prije 5 godina.   

Gradonačelnik je usputno vijećnicima istaknuo i problem pojedinih vlasnika zemljišta 
koji ne kose ali i ne dopuštaju da to drugi rade… u Delničkom polju je gospodin Deranja nailazio 
na željezne šipke lomeći tako kosilice i strojeve. 

 
3. Ivan Topić zatražio je gradonačelnika Kneževića da pojasni situaciju u Turističkoj 

zajednici grada s posebnim osvrtom na prekidanje radnog odnosa gospođi Klari Bukovac.  
Gradonačelnik navodi da je gospođi Jasni Janeš prekinuto bolovanje i s tog osnova se ona 

pojavila na svom radnom mjestu što je bio razlog da direktorica donese odluku o raskidu ugovora 
o radu s obzirom da je iz istog razloga (zbog razloga odsutnosti Jasne Janeš) Klara Bukovac 
zasnovala radni odnos na određeno vrijeme u zamjenu za odsutnu radnicu. Što se tiče općeg 
stanja u TZ, na žalost, dugovi koji su se brojili u 190-200.000 kuna sada su narasli na otprilike 
230.-250.000 kuna i s obzirom na opetovane obveze koje je dala i Skupština i Turističko vijeće u 
ovoj situaciji nulti uvjet sagledavanja načina izlaska iz krize je izrada programa financijske 
konsolidacije. Direktorica u nekoliko navrata nije postupala po tim nalozima, opetovano su joj 
postavljani novi rokovi – ni po tome nije postupala – i zadnji materijal koji je nazvala imenom 
“program konsolidacije” je dostavljen opet sa zakašnjenjem; rok je bio 3. dostavila ga je 4. i ni to 
ne bi bio problem da je sadržajno odgovarao traženom zadatku, no ona nije predložila niti jednu 
mjeru… osim da se svim zaposlenicama dade otkaz što je i Turističko vijeće, i Skupština na 
današnjoj sjednici ocijenilo neprofesionalnim, neodgovornim i nekompetentnim odnosom prema 
poslu te joj iskazalo nepovjerenje, jednoglasno (14 članova Skupštine danas, 8 članova Vijeća na 
jučerašnjoj sjednici) što znači daljnje pokretanje postupka za razrješenje o čemu treba odlučiti 
Turističko vijeće. Tragom toga sam, nakon sjednice, danas podnio prijedlog za razrješenje 
direktorice Irene Vučenik Šostik o čemu će TV raspravljati i odlučivati u ponedjeljak u 15 sati.  

Ivan Topić: ne mogu se oteti dojmu da je gospođa Šostik vrlo podlo izmanipulirala otkaz 
gospođi Klari, s druge strane već smo imali postupak njenog razrješenja, da li će on ponovo proći 
ne znamo. Kad smo imali neformalnu sjednicu i kad ste nas pitali koga imenovati u Turističko 
Vijeće rekao sam da bi unutra trebali biti ljudi koji će izvršavati vaše naredbe, i mislim da je 
nužno da s njima razgovarate da se zna što od njih očekujete. Zvuči autokratski ali to je u ovom 
trenutku nužno. Svima je jasno da direktorica mora otići, da je sve što se događa isključivo njena 
krivnja, krajnje je vrijeme da se to riješi.  

Gradonačelnik – svakako smo razgovarali na temu nadležnosti, odgovornosti s osnova 
ovog stanja u kom se nalazi ured, o važnosti pristupa rješavanju problema novih članova kao i 
onih koji su ponovno izabrani u Turističko vijeće i mislim da upravo ovakvo odlučivanje, koje je 
bilo prisutno jučer i danas, upravo potvrđuje da su itekako svjesni značaja, važnosti i težine 
situacije. Pitanje da li je gospođa Vučenik izmanipulirala bolovanje i prekid bolovanja to ne bih 
komentirao, jer je to ipak nadležnost nadležnog liječnika, njemu na dušu da li su bili ispunjeni 
uvjeti, njegova profesionalna procjena je takva i nemam pravo u to sumnjati. 

 
4. Jelena Pavić Mamula: Da li je točna informacija da će Supilova ipak biti asfaltirana 

ove godine s obzirom da je tisak objavio vijest da neće biti gotova?  
Gradonačelnik  navodi da je bilo svakakvih interpretacija i prenošenja raznih informacija 

ali odgovorno kaže da će Supilova ove godine biti asfaltirana! Nećemo dovesti u pitanje niti 
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izvršavanje Ugovora s Agencijom za plaćanje u poljoprivredi vezano za provedbu mjere 103. 
IPARDA, niti ćemo dovesti u pitanje dignitet i ozbiljnost Grada prema EU. 

 
5. Davorin Klobučar pitanje upućuje gradonačelniku: Radi se o Kupi odnosno kupalištu 

Pritiske koje svi volimo i čuvamo, i koje u sklopu članova i prijatelja udruge “Kupa” već puno 
desetljeće čistimo kroz mnoge ekološke akcije. Dovodimo na stotine ljudi  kojima ukazujemo na 
važnost očuvanja prirodnih potencijala, usađujemo im tu naviku i čistimo tu ljepoticu. S druge 
strane ima ljudi koji čine zlo. Povukao sam pitanje još u prijašnjoj vlasti da smo krenuli u zaštitu 
s Gradom i Hrvatskim vodama, pokušali smo zaustaviti te nasrtaje, postavili smo table 
upozorenja kao “zabranjen pristup rijeci, obali, vađenju pijeska”. Učinak je bio privremen a 
onda… nema više table, nema više upozorenja. Opet smo učinili iskorak kao Mjesni odbor i nove 
oznake upozorenja kao “zabranjen pristup plažama, loženje vatre” i slično, s Gradom smo vrlo 
uspješno sagradili roštilj, stolove za roštiljanje da se ne loži vatra na plaži i da se ne zagađuje 
okoliš. Nedavno sam imao neugodan događaj, nasrtaj mladih ljudi sa snažnim vozilima, vožnja 
po plaži, kopanje, vađenje pijeska... to nasilje mora se zaustaviti, jako nam je stalo do toga, ja sam 
emocionalno vezan uz Kupu i pitam kako ćemo se zaštititi od tih nasrtaja, kome se obratiti? 
Obratio sam se Graničnoj policiji koja kaže da će djelovati ukoliko se dogodi narušavanje javnog 
reda i mira. Pita, postoji li nadležnost komunalnog redara, vodnog čuvara… Kome se obratiti 
kada se narušava taj naš prirodni potencijal?  

Ivica Knežević – itekako sam svjestan važnosti očuvanja ekoloških vrijednosti rijeke 
Kupe, one nikome nisu upitne i u smislu potencijala i u smislu sadašnjeg stanja i doista je dužnost 
svih nas da učinimo sve što je potrebno učiniti. Ispričavam se ako ću biti površan i neprecizan jer 
ovoga časa nemam pravi odgovor ali sam poprilično siguran da je rijeka Kupa vodni potencijal 
kojim gospodare Hrvatske vode ispostava Rijeka. Vjerojatno će zajedničkim nastupom hrvatske i 
slovenske strane obale, kroz nadležna tijela, biti potrebno djelovati i sankcionirati sve ono što se 
ne bi smjelo i trebalo dešavati na Kupi. Izvijestit ću nakon sastanka, raspitat ću se i dati precizan 
odgovor. Mogu i pismeno obavijestiti vijećnike. 

 
6. Alen Janjušević, budući da nije dobio odgovor, gradonačelniku upućuje pitanje istog 

sadržaja, a tiče se županijske ceste Crni Lug - Delnice - Crni Lug koja je u katastrofalnom stanju, 
a povezuje grad Delnice s jednim od najljepših područja u Gorskom kotaru, s Nacionalnim 
parkom Risnjak. Cesta je u potpunosti neodrživa kako za turističku svrhu tako i za promet 
lokalnog stanovništva. Interesira ga da li gradonačelnik ima kakvu informaciju od Županijske 
uprave za ceste, i direktora g. Žeželića, s obzirom da je asfaltiranje ceste bilo u planu za ovu 
godinu.  

Gradonačelnik se ispričao što odgovor nije dostavljen jer je očito došlo do nesporazuma. 
Navodi da nije dobio pisani dokument pa će ponoviti riječi koje su izgovorene na 2. sjednici 
Kolegija kojeg je župan Komadina sa suradnicima održao u Ravnoj Gori i gdje je, između 
ostalog, bilo dotaknuto i to pitanje. Bilo je rečeno da će ta županijska cesta biti asfaltirana 
odnosno uređena sljedeće 2015. godine, ali ja ću i pismeno zatražiti od ravnatelja ŽUC-a odgovor 
na vaše pitanje i taj ćete odgovor dobiti u najkraćem roku.  

Alen Janjušević, djelomično zadovoljan odgovorom, ipak smatra da je gradonačelnik s 
obzirom na težinu problema odnosno derutnu cestu, trebao reagirati. Vjerojatno čitate zapisnike, a 
ja ću vam pročitati što tamo piše: mogu vam samo obećati jer ne mogu odgovoriti ovog časa, već 
sutra ću pokušati razgovarati s gospodinom Žeželićem i odgovoriti na to i apsolutno se slažem s 
potrebom da se cesta sanira.  

Gradonačelnik navodi da je nakon toga održana sjednica Kolegija s koje je prenio 
informaciju koju je dobio, a sada će na pitanje odgovoriti pismenim putem.  

 
7. Maja Kezele: Na području grada Delnica evidentirano je 15-ak praznih poslovnih 

objekata, pod pretpostavkom da investitori nemaju podatke o njihovoj mogućoj namjeni, prostoru 
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i kvadraturi, da li imate namjeru te objekte istaknuti vidljivije javnosti da se o njima može 
razmišljati kao o potencijalima za proizvodnju ili trgovinu s obzirom da osobno smatram da to 
nije dovoljno istaknuto niti na WEB-stranici niti na oglasnoj ploči, a smatram da je vrlo bitno za 
poduzetnike.  

Gradonačelnik se složio s vijećnicom Kezele istaknuvši da je vrlo bitno da se ti prostori 
svakako privedu svrsi. Oni će biti posebno istaknuti u investicijskom vodiču jesenas, a osobno je 
kontaktirao i predstavnika DM-a (koji je je bio kod njega) na tragu mogućeg preuređenja jednog 
od njih u prodajno mjesto. Na žalost, dodao je gradonačelnik, kako DM-ovci imaju svoje 
poslovanje strogo uređeno ISO standardima, a između ostalog, taj im standard nalaže da ni jedna 
njihova trgovina ne može biti manja od 200 m2, te da taj minimalni poslovni mora pratiti i 
skladišni proctor, također od 80 m2 minimalno, te da bude u centru. Na žalost, ne samo u centru 
nego i na širem području grada ne postoji niti jedan prostor ni približno te veličine koji 
zadovoljava njihove standarde i od DM-a neće biti ništa.  

Složio se da će možda ipak i ti prostori za nekoga biti odgovarajući ako agresivnije 
marketinški krenemo s njihovom ponudom. Naš tzv. investicijski val, koji se u zadnje vrijeme 
javlja, usmjeren samo na velike prostore i uglavnom se odnosi na potražnju prostora V-1 i V-2, 
odnosno uglavnom V-2 koji je vrlo atraktivan. Razmišlja se, dakle, o velikim površinama dok ove 
male nikome za proizvodnu svrhu nisu interesantne. Upoznao je vijećnike s inicijativom koja se 
pojavila prije nekoliko dana, a odnosi se za europski projekt financiranja zapošljavanja osoba s 
posebnim potrebama s područja cijelog Gorskog kotara koji bi se bavili drvenim igračkama za 
djecu. Za taj projekt predložit će se zgrada bivših policije pa nadcestarije.  

 
8. Marijan Pleše, kojeg predsjednica upozorava da se nije prijavio za pitanje, zamolio je 

gradonačelnika da razgovara s načelnikom Općine Brod Moravice na temu ceste koja ide od 
Čednja preko Beničkog, Doluša, Neralića prema Brod Moravicama. Naime, ta je cesta prepuštena 
sama sebi, a dosta se koristi u turističkom i u rekreativnom smislu i, ukoliko se nešto ne poduzme 
u vezi s njenom sanacijom cesta će nestati.  

Gradonačelnik je obećao razgovarati s načelnikom Općine Brod Moravice. 
 
9. Dražen Magdić svoje drugo pitanje uputio je gradonačelniku. Naime, postavljeni su 

znakovi zabrane ulaska pasa u park, no usprkos tome, pogotovo u vremenu od 6-7 sati vlasnici i 
dalje uredno šeću svoje ljubimce, te roditelji djece koja kasnije dolaze u park pitaju je li zbog toga 
itko sankcioniran ili opomenut.  

Gradonačelnik je svjestan tog problema, istaknuo da je nemoguće napraviti red preko 
noći iako to nije isprika. Učinkovitije postupanje komunalnog redara u tom segmentu je 
limitirano time što je on ujedno i prometni redar, pa postoji fizičko ograničenje dvaju poslova u 
istoj osobi. Da se stanje popravi pokušat će se djelovati; opominjati prije svega, a onda i 
sankcionirati one koji će se prepoznati kao ponavljači nepoštivanja tog znaka.  

 
10. Mladen Mauhar prije svog drugog pitanja osvrnuo se na pitanje vijećnika 

Janjuševića te je rekao da je na sjednici Gradskog vijeća u ljeto 2011. godine postavljeno pitanje 
ceste Delnice – Crni Lug. Te godine smo intenzivno razgovarali, dogovarali, sastančili i u 
Hrvatskim cestama u Zagrebu i u Rijeci, i sa gospodinom Gladom, jer to je državna cesta i tu 
nema nikakve ovlasti gospodin Žeželić. Tada sam već rekao da je ona stavljena u dugoročni plan 
i da će njena rekonstrukcija uslijediti 2014. godine na što je dosta burno u ovoj vijećnici 
reagirano, no vrijeme je jako brzo prošlo i za informaciju gospodinu Janjuševiću i Crnolužanima 
ona je ove godine u planu. U ovom trenutku je završen javni natječaj i cesta ove godine ide u 
potpunosti u rekonstrukciju, na 11,5 km ide novi asfalt i mislim da je investicija dosta velika i da 
je pitanje samo dana kada će krenuti s obnovom kolnika.   

A nakon toga Mladen Mauhar nadalje pita-moli gradonačelnika da već u ovom tenutku 
razgovara o budućim investicijama tj. o obnovi kolnikā na ostalim državnim i županijskim 
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cestama jer su ceste u vrlo lošem stnaju. Jedna od njih je i državna cesta Delnice - Brod na Kupi 
koja je sva pokrpana u dužini od 12 km. Također navodi da ove godine ide pojačano održavanje 
na cesti D3 Zagreb – Rijeka. Županijske i državne ceste su u lošem stanju i bilo bi potrebno s 
gospodom iz ŽUC-a i HC-a razgovarati o tome da se i Gorski kotar stavi u jedan prioritet 
pojačanog održavanja svih tih cesta.  

Gradonačelnik navodi da je na temu važnosti te ceste organiziran zajednički sastanak s 
predstavnicima slovenske i hrvatske strane, u Kostelu, gdje je potencirana važnost prometne osi 
Ljubljana – Brod na Kupi – Delnice i gdje su mnogi slovenski gospodarstvenici izrazili želju i 
potrebu za tim s obzirom da interesi njihovog gospodarstva ukazuju da su radi daljnjih 
transportnih puteva okrenuti prema luci Rijeka. Inicirano je i predlagano da se na tu temu 
razgovara u nadležnom ministarstvu i da taj projekt uđe u komplet budućih investicijskih 
aktivnosti ne samo hrvatske nego i slovenske vlade, odnosno da se s jedne i druge strane napravi 
kvalitetna cesta. Svakako ću se na tu temu najaviti u Ministarstvo prometa i tražit ću barem 
povratnu informaciju s obzirom na pisani trag i zapis sa tog zajedničkog sastanka koji je išao na 
te adrese ne bih li saznao da li se o tome ozbiljno razmišlja ili su to primili samo kao informaciju. 
Slažem se da je to itekako važna cesta i da ima svoj značaj kako ekonomski tako i turistički i 
gospodarski i treba inzistirati na tome da doista bude prava prometnica koja neće imati 
ograničenja za bilo kakav promet. 

 
11. Ivan Topić: Kada smo vas ovlastili da riješite problem barutane tada ste obećali da će 

svi objekti na tom području biti uklonjeni bez obzira da li na dijelu koji se tiče ugovora ili oko 
njega, no jedan objekt je još uvijek ondje. Vaša zamjenica na zadnjoj sjednici je rekla da će 
vlasnik sam ukloniti i otići iz objekta, rekao je Topić pitajući što je trenutno s time.  

Gradonačelnik je potvrdio točnost Topićeva navoda, na 1/5 gradske čestice te na 4/5 
čestice u vlasništvu obitelji Štimac ostao je objekt čiji je vlasnik Ljupče.  On je doista rekao da će 
svoju baraku sam ukloniti no s obzirom da radi u Krku na građevinskom stroju, a sad je 
građevinska sezona, njega nema. Navodi da svaki dan obilazi to područje jer čuje insinuacije da 
tamo dolaze novi Romi, da se nešto novo dešava. Istina je da se ništa ne dešava, da taj objekat 
stoji i nije naseljen. Za njega je u Dedinu pripravljen plato i on bi jesenas onamo trebao preseliti. 
Dao je riječ da će tako biti! Sve ostale Rome smo iselili i nije bilo problema i ekscesa, sve je 
prošlo mirno i korektno uz toleranciju i uvažavanje i nada se da ni u buduće neće biti problema. 

 
12. Jelena Pavić Mamula: Nju zanima kakvi su planovi grada vezani uz skijaške 

skakaonice s obzirom na započet objekt? 
Gradonačelnik: smatram da ovoga trenutka nije vrijeme za trošenje novaca na 

skakakonice. Ako PGŽ želi pomoći bit ćemo sretni ali bih se ograničio na ovo što imamo, a to je 
velika skakaonica i mala koju smo imali. Smatram da je sve ostalo što je u planu nepotrebno jer - 
neće biti problem izgraditi upravljati i financirati taj sustav koji neće, bojim se, nikome služiti. 
Gradonačelnik je još dodao kako je otprilike polovica skakaonica u Sloveniji, gdje je tradicija i 
gledanja, i bavljenja tim sportom daleko veća, zatvorena. 

 
13. Alen Janjušević pita gradonačelnika u svojstvu predsjednika TZ Grada Delnica: 

Svjedoci smo jedne neslavne vijesti koju je objavila Vlada RH, a temeljem koje je očito da TZ 
Grada Delnica ne isplaćuje redovito plaće svojim djelatnicima. Interesira ga modus, način i 
rješenje da se tim ljudima redovno isplati plaća i kako će se to riješiti.  

Gradonačelnik: odgovor se nalazi u onome što sam komentirajući rekao vezano za 
probleme u TZ, a to je nedostatak programa financijske konsolidacije koji je trebala napraviti 
direktorica. U tom programu mjesto su trebali imati i načini rješavanja pitanja isplate zaostalih i 
budućih plaća. Da stvar možda bude lakša zakon prepoznaje i takve situacije i dozvoljava čak da 
je moguće da se ne isplati plaća zaposlenicima ali obvezuje odgovornu osobu da je dužna svakom 
zaposleniku izdati obračunsku listu o neisplaćenoj plaći koja ima karakter ovršne isprave. Da li je 
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to direktorica napravila ne znam, to će svakako amortizirati njenu odgovornost, jer je kazna 
otprilike 50-100.000 kuna za kršenje takve odredbe. U svakom slučaju sve što je na tragu 
rješavanja i statusnog pitanja neprijepornog viška zaposlenika u TZ je na tragu rješavanja 
cjelokupnog zatečenog stanja koje opterećuje s oko 250.000 kuna dospjelih dugova gdje su i 
plaće i svakako kroz mjere konsolidacije moramo naći način kako stanje prije svega stabilizirati 
da zaustavimo ulazak „vode“ koja prijeti potopom broda, a onda nastaviti dalje s poslovanjem 
koje će omogućiti da turistički ured služi onome čemu treba služiti – promidžbi, napretku i 
interesu delničkog turizma.  

Alen Janjušević je 80 % zadovoljan odgovorom, ali ga ipak interesira životno pitanje 
ljudi kojima nije isplaćena plaća, te kako će oni preživjeti mjesec. Nisu dobili 3 ili 4 plaće a to su 
veliki novci, pa s obzirom je grad osnivač TZ-ce, da li će se to pokriti iz sredstava proračuna 
Grada Delnica. 

Gradonačelnik navodi da je svjestan toga. Grad Delnice je uskratio sredstva za jednog 
zaposlenog zbog nerada, zbog rezultata koje smo očekivali a nisu uslijedili. U svakom slučaju 
Grad neće ostaviti te ljude na cjedilu i jedna od mjera konsolidacije će biti osigurati sredstva za 
onaj broj ljudi za koji smatramo da je minimalno potreban ili optimalan. Ni plaća ni zaostaci za 
njih neće biti upitni ubuduće, rekao je Knežević upozorivši na sljedeće: pitanje viška djelatnica 
morat će se riješiti prema zakonskom okviru utvrđivanja tehnološkog viška. Postoji minimalna 
otpremnina propisana zakonom ako nije kolektivnim ugovorom ili aktom o radu. Grad je svjestan 
tog tereta, iako dugoročno gledano jednokratna isplata otpremnine kroz dugoročni trošak za 
osobu koja je nepotrebna sustavu je svakako opravdan i to će biti sigurno jedna od mjera koju 
ćemo morati poduzeti u najkraćem roku. 
 

Točka 2. 
     Materijal je dostavljen uz saziv, obrazloženje daje Katarina Mihelčić koja navodi da je 
ovo prvo takvo izvješće vezano za ovu tematiku. Istaknula je da je izvješće radila Komisija za 
dodjelu sredstava za javne potrebe, radilo se u skladu s proračunom, u prošloj godini većina 
udruga dobila je 100 % sredstava osim smanjenja od 20 % koje je ovdje izglasano.  

Mladen Mauhar – neki nisu dali izvještaj obzirom na mala sredstva – 1.000 kuna i slično 
(udruga slijepih, Furman) te pita, kako je moguće da jedan Rukometni klub, koji dobiva iz 
proračuna sredstva uz subvenciju dvorane što ukupno iznosi 46.300 kuna, nije dao izvještaj. 
Nadalje, Srednja škola Delnice, koja je iz proračuna dobila pozamašna sredstva također nije dala 
izvještaj. Mauhar je mišljenja da su to prevelike brojke da Grad ne bi dobio izvješće.  

Katarina Mihelčić navodi da oni nisu predali izvještaj. Ali - u idućoj godini onaj koji ne 
preda izvještaj više se neće moći kandidirati za sredstva! Do sada su postojali zahtjevi za 
prenamjenu sredstava – primjerice ako se radi o manifestaciji koja se odvija na snijegu a nije bilo 
snijega udruga nije mogla izvršiti svoj program no mogla je ponuditi neki drugi program kojim bi 
opravdala dobivanje tih sredstava. Za sada je to bio samo zahtjev a od iduće godine biti će to 
sadržaj aneksa ugovora. Također, nabavka opreme ne može biti prezentirana kroz manifestacije 
nego će se specificirati posebno. Zamjenica gradonačelnika ujedno je pohvalila 47 udruga koje su 
sve napravile u skladu sa planom, programom i proračunom. 

Gradonačelnik: Ne mogu tvrditi ali naslućujem razlog zašto je reakcija Srednje škole 
takva. Vjerojatno su povrijeđeni što nisu za 2014. dobili ništa jer nisu niti podnijeli zahtjev – i sad 
je to reakcija – nećemo dati niti izvješće što smatram da nije dobro jer… ako su već pogriješili ne 
moraju raditi nove greške, Novci su im dodijeljeni i bilo bi korektno da podnesu izvješće na što 
su ih potrošili. 

Mladen Mauhar navodi da je svatko dužan opravdati utrošena sredstva i o tome ne bi 
trebalo niti raspravljati. 

Marijan Pleše, u vezi s temom je upitao zašto bi bila kriva djeca ako netko nije napravio 
izvještaj? Možda netko nije dospio, nije se snašao pa ako je i napravljena greška treba im pomoći 
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kako ne bi ispaštala djeca. Udruge najčešće imaju ljude koji profesionalno vode određene stvari, 
trener trenira, pedagog odgaja, a škola nema tehničko osoblje da obavi takve stvari. 

Katarina  Mihelčić navodi da “u uvjetima natječaja piše da se nepravovremene i 
nepotpune prijave neće razmatrati. Rok za prijavu je mjesec dana”. Dodaje kako svatko može 
doći na njena vrata i vrata referenta zatražiti pomoć kod prijave. Takvih slučajeva je već bilo. Što 
se tiče djece za njih se nalaze rješenja, međutim kandidiraju se udruge i oni bi trebali znati kako 
se prijaviti na natječaj za javne potrebe i na koji način će doći do “svojih” sredstava. Prošle 
godine su svi dobili 100 % sredstava i vjerujem da su uspjeli ostvariti programe koje su zamislili, 
a ako i nisu, mogli su ih prenamijeniti za ovu godinu. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o izvršenju Programa 
javnih potreba za razdoblje od 1. 1. do 31. 12. 2013. godine. 

Izvješće se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 3. 
 Materijal je dostavljen uz saziv, obrazloženje je podnijela zamjenica gradonačelnika 
Katarina Mihelčić koja je rekla da do sada ova tematika nije bila regulirana odlukom. Cilj je da se 
uskladi s Kodeksom pozitivne prakse standarda i mjerila za ostvarivanje programa i projekata 
udruga. Predviđa sve programe i tekuće troškove koje bi udruge mogle potraživati. Navedene su i 
tri komisije s članskim sastavom, sve je transparentno i nada se da će na taj način natječaji i 
dodjela sredstava biti u skladu sa svim propisima. 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo Odluku o načinu financiranja 
javnih potreba. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

 
Točka 4. 

     Materijal je dostavljen uz saziv, a zapisnik Odbora za rad, zdravstvo i socijalna pitanja 
podijeljen je vijećnicima prije početka sjednice.  

U uvodnom obrazloženju zamjenica gradonačelnika Katarina Mihelčić rekla je da se radi 
o usklađenju sa Zakonom o socijalnoj skrbi. Temeljem zapisnika sa sastanka Odbora za rad, 
zdravstvo i socijalna pitanja zamolila je predsjednicu da obrazloži njihove stavove. 
Jelena Pavić Mamula, predsjednica Odbora, navodi da su se članovi s nekim stvarima usuglasili, 
a neke bi htjeli promijeniti jer se radi o najosjetljivijem dijelu populacije. Prijedloge Odbora: 

U članku 5. Odluke stoji da „pravo na troškove stanovanja, propisane ovom Odlukom, 
ima korisnik sukladno odredbama ZSS-a“. Predlaže da se doda: „… i korisnici socijalne pomoći 
prema Odluci o socijalnoj skrbi Grada Delnica koji zadovoljavaju kriterije iz članka 18.“. 
Predlagač prihvaća prijedlog. 

U članku 8. stavak 1. Novčane pomoći, na 8. mjestu stoje poklon paketi umirovljenicima. 
Odbor smatra da bi oni trebali biti u stavku 2. Pomoć u naravi. Predlagač prihvaća prijedlog, te se 
stoga nema o čemu glasovati. 

U članku 10. stoji da se: novčana sredstva za propisane pomoći osiguravaju iz proračuna 
Grada Delnica „te ovise o mogućnostima financiranja iz istoga“. Odbor smatra da prava socijalno 
ugroženih ne bi smjela biti uskraćena bez obzira na stanje proračuna te predlažu da se taj dio 
rečenice briše.  

Katarina Mihelčić navodi da se predlagač ne slaže s prijedlogom. Naime, u idućoj godini 
očekuje nas vrlo turbulentno razdoblje ukoliko se ukine Zakon o brdsko-planinskom području i u 
tom slučaju kao i u slučaju eventualnog smanjenja prihoda iz poreznih davanja možda nećemo 
moći ostvariti socijalna prava u maksimalnom iznosu. Da bi se Grad zaštitio u odnosu na izdatke 
koji će uslijediti uslijed ove odluke ostavljamo opciju da u slučaju totalnih smanjenja prihoda 
ostane ovaj dio članka.   

Alen Janjušević navodi da Vijeće prvo treba ovaj prijedlog prihvatiti kao amandman. 
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Jelena Pavić Mamula navela je da je u razgovoru sa zamjenicom gradonačelnika i 
pravnikom načelno postignut dogovor da se na sjednici Gradskog vijeća iznesu stavovi Komisije, 
te da se predloži Vijeću da ti stavovi budu amandmani. Na taj bi se način izbjegao strogi 
formalizam pisanja za svakog vijećnika jer u biti sve ono što će se predložiti kao izmjena i 
dopuna i je u pismenom obliku a tako je navedeno i u zapisniku Komisije. Osim toga, Komisija 
podržava prijedlog odluke jer se uglavnom radi o sitnicama koje se predlažu mijenjati. 

Predsjednica poziva vijećnike da se glasanjem izjasne da li su za to da ovaj amandman 
uđe u proceduru. Nakon glasovanja konstatira da su vijećnici jednoglasno prihvatili da amandman 
uđe u proceduru. 

Nakon toga predsjednica pita vijećnike da li prihvaćaju amandman Odbora da se u članku 
10. briše dio rečenice: „…te ovise o mogućnostima financiranja iz istoga“. Nakon glasovanja u 
kojem se 8 vijećnika izjasnilo ZA amandman, konstatira da je amandman prihvaćen. 

Jelena Pavić Mamula: Članak 18. propisuje uvjete za ostvarivanje prava na socijalnu 
pomoć Grada Delnica i ne tiče se samo pomoći za hitne i povremene intervencije nego i troškove 
stanovanja kao i neka druga prava iz ove Odluke“, te je stav Odbora da bi to trebalo samostalno 
stajati. 

Katarina Mihelčić navodi da predlagač ne prihvaća prijedlog jer je sve što se traži već 
regulirano drugim aktima. Predsjednica Odbora odustaje od prijedloga. 

Jelena Pavić Mamula: Članak 26. - Pravo na sufinanciranje vrtića – nije definirano kada 
se radi o drugom ili trećem djetetu koje u isto vrijeme pohađa vrtić. No, u razgovoru sa 
zamjenicom gradonačelnika dobivena je informaciju da to piše u Odluci o djelatnosti i načinu 
financiranja Dječjeg vrtića „Hlojkica“ te odustaje od prijedloga. Obzirom na to nema se o čemu 
glasovati. 

Jelena Pavić Mamula: Članak 42. tiče se nabavke školskih udžbenika. Odbor je suglasan 
da se udžbenici nabavljaju za cijelu generaciju no smatra da su time ipak zakinute one socijalno 
ugrožene osobe koje, prema kriterijima iz članka 18., spadaju pod socijalnu skrb Grada, a 
pohađaju više razrede za koje se te godine neće nabavljati udžbenici.  

Katarina Mihelčić navodi da se u prošloj godini dijelio poklon bon i ne znamo na koji 
način su ta sredstva potrošena. U slučaju kada Grad financira udžbenike za 1. razrede ti će 
udžbenici ostati u trajnom vlasništvu škole odnosno korist i za iduće generacije. Do sada smo 
imali 2 zahtjeva za učenike slabijeg socijalnog stanja i njih smo riješili kroz jednokratne pomoći 
ili pomoći za interventne slučajeve, te predlagač smatra da se to i nadalje može rješavati na takav 
način, te ne prihvaća prijedlog Odbora. 

Jelena Pavić Mamula navodi da su takve obitelji općenito potrebite, a kada se već ide u 
nabavku udžbenika cijeloj generaciji bi trebalo pridružiti i socijalno ugrožene osobe jer ih nema 
puno, te inzistira na tome da se radi o amandmanu. 

Predsjednica Gradskog vijeća poziva vijećnike da se glasanjem izjasne jesu li za to da 
prijedlog kojeg je iznijela predsjednica Odbora izglasaju kao amandman. Nakon glasovanja 
konstatira da su vijećnici, s 11 glasova za, prijedlog predsjednice izglasali amandmanom, a na 
pitanje predsjednice da li se takav amandman prihvaća, vijećnici su glasovanjem odbili prihvatiti 
amandman (5 glasova bilo je za amandman). 

Jelena Pavić Mamula: članak 58. definira prava na pomoć u kući, to smo isto s 
dogradonačelnicom raspravili. Naime, Ministarstvo nije izdalo kriterije i to se ne može definirati 
u samoj odluci. Raspravljalo se o ljudima koji sufinanciraju tu uslugu s 50 %, a obzirom na 
primanja spadaju u naše kriterije.  

Katarina Mihelčić navodi da je pomoć i njega u kući definirana Pravilnikom ministarstva. 
Županija sufinancira cijeli program s 50.000, a Grad sa 100.000 kuna i bez postojanja takve 
odluke. Smatramo da je taj program bitan i važan za naše stanovnike i stoga će se sufinancirati i u 
buduće.  

Mladen Mauhar – prije svega pohvaljuje članove odbora koji su si dali truda i konkretno 
dali prijedloge, ali mu je žao što nije zapisnik ranije pročitao. Što se tiče poklon paketa, koji su 
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regulirani člankom 38., predlaže da se dobna granica drugačije utvrdi odnosno da ne bude 80 
godina. Slaže se da je teško odrediti granicu, ali upravo je ta generacija, rođena prije 2. svjetskog 
rata, bila kruha gladna i cijeli život im je protekao u neimaštini. Uspoređuje ovo sa situacijom u 
šumarstvu kada je pitanje da li staviti bulu na deblo promjera 119 cm ili ne jer će, nakon što 
dosegne još jedan centimetar, postati spomenikom kulture. Upravo Gorani žive kraće od prosjeka 
u Republici Hrvatskoj, baš zbog uvjeta u kojima se živi. 

 
Gradonačelnik se složio s Mauharom, ali je zatražio tajming da se napravi financijska 

analiza odnosno aproksimacija potrebitih sredstava glede sadržaja poklon-paketa, jer… ne može 
se to svesti na kilogram brašna. Nastavit ćemo razgovor o tome, može već i na sljedećoj sjednici. 
 Jelena Pavić Mamula je naglasila da Udruga Ž.A.R. i Udruga umirovljenika trebaju 
poraditi na volonterizmu, to je način rješavanja brojnih stvari. Ujedno to je prostor u kojem 
svijest dobrovoljstva valja razvijati od malih nogu.  
 Nakon rasprave prišlo se glasovanju o Odluci s prihvaćenim amandmanom i prijedlozima 
Odbora nakon čega predsjednica konstatira da je Gradsko vijeće jednoglasno donijelo ODLUKU 
O SOCIJALNOJ SKRBI. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 5. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Nada Glad poziva članice Savjeta mladih imaju li što uvodno reći, Tomislav Mrle navodi 
da se radi o usklađivanju sa Zakonom, a Alen Janjušević će zbog stalnih izmjena biti suzdržan. 
 Jelena Holenko je upitala tko bi trebao napraviti i na koji način lokalni program za mlade 
koji se ovdje spominje. Nada Glad odgovorila im je protupitanjem: A tko bi trebao? Najbolje da 
vi krenete a dalje ćemo zajedno.  

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU O DRUGIM 
IZMJENAMA ODLUKE O SAVJETU MLADIH. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 6. 
 Materijal je dostavljen uz saziv, a zapisnik Odbora za komunalne poslove, prometno i 
prostorno uređenje i zaštitu okoliša podijeljen je vijećnicima prije početka sjednice. 

Mladen Mauhar - pričalo se već o smanjenju komunalnog doprinosa da bi se potaklo 
gospodarstvo i možda smo trebali tada uvrstiti i ugostiteljsku djelatnost. Plan i program obnove 
odnosno proširenja svoga objekta ima Hotel Risnjak, no odluka se retroaktivno ne može 
primjenjivati i njih neće ova odluka prepoznati.  

Gradonačelnik navodi da je to točno. Gradu Delnicama doista nedostaje smještajnih 
kapaciteta i bilo je opravdano tako razmišljati. Odluka se primjenjuje unaprijed ali postoje načini 
komunikacije da se određena faza postupka može staviti u rikverc pa se i rješenje iz nekog 
razloga, u suglasnosti s drugim tijelima, može staviti izvan snage, pa kad se donese odluka se sve 
može iznova zavrtjeti. U tom smislu poslali smo mailove za potrebnom komunikacijom ali na 
žalost nema odaziva s druge strane. Doista želimo biti na tragu promišljanja kako pomoći 
investitoru ali očekujemo i s druge strane inicijativu da dogovaramo u obostranom interesu 
odnosno da doista dođe do realizacije investicijskog ulaganja. Ovo je u tom smislu i rađeno, radi 
realne potrebe a trenutnu situaciju je formalno još uvijek moguće riješiti, no činjenica je da je to 
rješenje postalo ovršno pa bi ga mogli i naplatiti u smislu obveze. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU O ČETVRTIM 
IZMJENAMA ODLUKE O KOMUNALNOM DOPRINOSU. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
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Točka 7. 
 Materijal je dostavljen uz saziv. 
 Uvodno je pročelnica JUO-a Gordana Piskač istaknula da smo nedavno donijeli UPU 
Poslovne zone Kendar I/ 1-8 čime međutim nije formalno donesena i odluka o osnivanju 
poduzetničke zone iako je u poslovno-planskoj dokumentaciji sve obilježeno kao poslovna zona. 
No, ovakva forma odluke potrebita je u procesu traženja prodaje ili darovanja zemljišta RH 
drugima, njome se upotpunjuje zahtjev za darovanje koji se upućuje agenciji odnosno DUUDI-ju. 

Ivica Knežević - jedan od uvjeta je taj da DUUDI traži takvu odluku pored već onoga što 
činimo. Podnesen je i parcelacijski elaborat i projekt na odobrenje, a što je pak uvjet, nakon što ga 
odobre, da podnesemo Hrvatskim šumama zahtjev za izdvajanje iz šumsko-gospodarske osnove. 
To su formalni ujeti koji su važni da "pogodujemo" Palfingeru da dođe do konačne realizacije 
projekta proširenja. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU O OSNIVANJU 
PODUZETNIČKE ZONE 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 8. 
 Materijal je dostavljen uz poziv, obrazloženje je podnijela pročelnica Gordana Piskač 
koja navodi da se radi se o formiranju okućnica oko objekata koje ljudi u naravi na desetke 
godina koriste, a nisu nikada imali  definiranu okućnicu niti formiranu parcelu.  
 Ivica Knežević pojasnio je da ne postoji drugi javni interes kojim bi im se to 
onemogućilo. 
 Nada Glad navela je da je jučer zasjedao Odbor za komunalne poslove koji je podržao 
ovu, kao i prethodnu odluku. 
 Nakon rasprave Gradsko vijeće je jednoglasno donijelo ODLUKU O UKIDANJU 
JAVNOG DOBRA. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 9. 
Materijal je dostavljen uz saziv. 
Ivica Knežević navodi da je gospodin Klobučar u legitimnom postupku izabran za člana 

Nadzornog odbora Goranskog sportskog centra, da važeći aktualni Zakon o sprečavanju sukoba 
interesa kaže da se članovi nadzornih odbora u trgovačkim društvima, kojima je osnivač ili 
suosnivač jedinica lokalne samouprave, sada imenuju a ne više biraju na javnom natječaju na 
način da predstavničko tijelo predlaže, a skupština opoziva odnosno imenuje. Gospodin Klobučar 
je u međuvremenu postao zaposlenik Trgovačkog društva Goranski sportski centar i apsolutno je 
neprimjreno da bude i član Nadzornog odbora društva u kojem radi, te je prijedlog da se predloži 
Skupštini njegovo razrješenje. Skupština će imenovati predstavnika u NO kojeg predloži ovo 
tijelo, a to je u osobi Alena Briškog, mladog ekonomiste za kojeg smo procijenili da je stručan, 
ambiciozan i mlad stručnjak koji bi mogao pomoći u kvalitetnom obavljanju poslova člana NO 
GSC. 

Gradsko vijeće je, bez rasprave, jednoglasno donijelo ODLUKU O OPOZIVU 
(Davorina Klobučara), TE PREDLAGANJU NOVOG ČLANA (Alena Briškog) za člana 
NADZORNOG ODBORA GORANSKOG SPORTSKOG CENTRA GSC-a. 
 Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

Točka 10. 
 Materijal je dostavljen uz saziv.  

Ivan Topić pozdravlja Odluku. Osvrnuo se na mišljenje Odbora koji se nije složio jer 
tvrde da bi se nered u prometu trebao riješiti naplatom parkirališta. Misli da bi se nered trebao 
rješavati prometnim aktima i prometnim redarstvom, a ne “udaranjem po džepovima građana”. 
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Davorin Klobučar navodi da je Vijeće MO Brod na Kupi o tome raspravljalo i podržava 
odgodu odluke. 

Mladen Mauhar je rekao da je odluka donesena ranije ali nije stupila na snagu jer je bilo 
rečeno da je prvo potrebno urediti Supilovu ulicu koja će biti dijelom obilježena parkirnim 
mjestima, te da će tada krenuti naplata. Smatra da naplatu treba uvesti kako bi se napravio red, jer 
reda nema i pitanje je da li će ga biti. Takvog je mišljenja i Odbor. Navodi da u Delnice dolazi 
raditi, da želi kupovati u centru grada i tu potrošiti novac no, u zadnje vrijeme, to ne čini baš iz 
razloga jer nema gdje parkirati. Nemoguće je parkirati auto jer ljudi koji rade u županijskim 
ustanovama, Gradu, Hrvatskim šumama, Poreznoj ... zauzmu sva mjesta i do 15 sati se ne može 
do centra Delnica. Naplatom parkiranja reguliralo bi se i to da bi mnogi ljudi ovdje trošili i time 
radili promet obrtnicima. Ovime će se taj negativni trend još više nastaviti i još će više ljudi 
odlaziti na periferiju, a obrtnici u centru imat će manje posla. Glavni motiv je uvesti red, a red se 
regulira parkingom. Zanimljivo je da bez komentara plaćamo parkiranje u Ogulinu ili Rijeci dok 
smo ovdje protiv. Na kraju navodi da će glasati kako bude glasala i većina vijećnika kako ne bi 
ispalo da je protiv svega i da želi građanima Delnica nešto loše. 

Ivan Topić mišljenja je da je nered u prometu posao prometnog redara i prometnih akata i 
nema potrebe stvarati nove namete. Osim toga uz Konzumovo imat ćemo još i parkiralište kod 
Lidla. Možda se problem može riješiti vremenskim ograničenjem parkiranja, ali nikako naplatom. 

Alen Janjušević navodi da bismo trebali biti osviješteni i pješačiti pa bi Delnice imale 
manje prometa. 

Ivica Knežević mišljenja je da nema dvojbe da je nekada “batina najbolje sredstvo da se 
neke stvari dovedu u red”, u ovom slučaju to su kazne. Svaka uredna i civilizirana sredina 
definira svoj komunalni red, a to svakako spada u komunalni red. Uvijek treba računati da će biti 
i onih koji neće poštovati taj komunalni red, ali zato postoje nadležna tijela koja će se truditi da se 
štiti provedba takvih akata. O jednom smo već govorili kroz zonu parka i zabrane ulaska pasa, 
imali smo i primjer nereda na plohi trga. Glavni motiv zašto smo išli s ovim prijedlogom, 
uvažavajući razlog nereda, jest bila analiza koja je pokazala da bi trošak bio gotovo izjednačen s 
prihodom. Na tragu zamolbe malih poduzetnika “da bi im naplata parkiranja itekako smanjila i 
ugrozila poslovanje” mišljenja smo da bi im takvim mjerama trebali pomoći u cilju očuvanja 
radnih mjesta i budućih poslovnih rezultata. To su razlozi zašto predlažemo odgodu odluke na 
neodređeno vrijeme.  
 Marijan Pleše misli da odgoda naplate nije dobro rješenje. Prilikom donošenja takve 
odluke kontaktirali smo (bivša vlast) sve nadležne ustanove i svi su redom rekli da bez naplate 
parkiranja nema niti reda. Oni koji misle da to može riješiti prometni redar nisu u pravu. Prije 
nekoliko sjednica govorili smo o problemu parkiranja kod Elektromaterijala, kod Name.... Nije 
stvar u ubiranju novca nego je stvar u uvođenju reda “u prometnu priču”.  

Nada Glad upitala je vijećnika Plešea tko je odluku donio i zašto ju nije primijenio ranije, 
a Pleše je odgovorio da ju nisu prihvatili tadašnji vijećnici. 

Nakon rasprave Gradsko vijeće je uz 9 glasova za, 3 glasa protiv i 2 suzdržana glasa 
donijelo zaključak o privremenoj odgodi Odluke o organizaciji, načinu naplate i kontrole 
parkiranja na javnim  parkiralištima Grada Delnica. 

Odluka se prilaže i čini sastavni dio Zapisnika. 
 

 
 

Dovršeno u 17,50 
 
 
 

Napisala                                Predsjednica 
Klaudija Kumpar                               Nada Glad 


